
 
KOMISIA ŠKOLSTVA A MLÁDEŽE 

 

 

ZÁPISNICA 

zo zasadnutia komisie, ktorá sa konala 

dňa 18.11. 2024 

so začiatkom 17.00 hod. a ukončením 18.30 hod. 

v zasadačke miestneho úradu mestskej časti Bratislava-Dúbravka, Pri kríži 14, Bratislava. 
 
 

Prítomní:  9 
Neprítomní: 2 
Ospravedlnení: 2 
Neospravedlnení: 0 
 
 
Program zasadnutia 

Otvorenie a schválenie program zasadnutia 
1. Návrh VZN o školských obvodoch základných škôl v zriaďovateľskej pôsobnosti mestskej 

časti Bratislava-Dúbravka 
2. Návrh VZN o určení výšky príspevku a spôsobe platby zákonného zástupcu dieťaťa/žiaka na 

čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti 
mestskej časti Bratislava-Dúbravka 

3. Návrh rozpočtu mestskej časti Bratislava-Dúbravka na rok 2025-2027 
4. Zmena financovania materských škôl od 1.1.2025 
5. Informácie riaditeľky Centra rodiny  n.o. pani Šporerovej o uskutočnených aktivitách  Centra 

rodiny v roku 2024 
6. Rôzne 
Ukončenie zasadnutia komisie. 
  



Komisia schválila program so zmenami : presunula body rokovania bod č. 2 ako bod č. 1 a bod č. 
3 ako bod č.2; bod č. 5 bol zrušený a presunutý na decembrové zasadnutie komisie.  

   
Hlasovanie :       Prítomní : 9                 Za : 9               Proti : 0                 Zdržal sa : 0      
 
K bodu č. 1 
Vedúca oddelenia školstva informovala o návrhu VZN o určení výšky príspevku a spôsobe jeho 
platby zákonného zástupcu dieťaťa/žiaka na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských 
zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti MČ Bratislava-Dúbravka. Navrhuje sa zvýšenie 
mesačných  poplatkov  v materských  školách  zo  60 €  na 70 €, v  školských  kluboch detí pri ZŠ  
z 35 € na 50 € a v školskej jedálni režijné poplatky z 12 € na 15 €. K návrhu na zvýšenie poplatkov 
sa pristupuje z dôvodu nového spôsobu financovania materských škôl a zo zmeny prerozdelenia 
výšky dane DPFO mestským častiam. 
 
Stanovisko komisie: Komisia školstva a vzdelávania odporúča Miestnemu zastupiteľstvu 
mestskej časti Bratislava-Dúbravka 

schváliť 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti Bratislava-Dúbravka č. .... /2024  o určení 
výšky príspevku a spôsobe platby zákonného zástupcu dieťaťa/žiaka na čiastočnú úhradu nákladov 
v školách a školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti mestskej časti Bratislava-
Dúbravka. 
 

Hlasovanie:         Prítomní   9           Za  : 8         Proti : 1       Zdržal sa : 0   
 
 
K bodu č. 2 
Komisia školstva a vzdelávania odporúča Miestnemu zastupiteľstvu mestskej časti Bratislava-
Dúbravka 

schváliť 

Návrh  Rozpočtu mestskej časti Bratislava-Dúbravka na roky 2025-2027, tak ako je v predloženom 
materiáli.   
Pripomienka poslanca: Pozrieť aké sú možnosti v rozpočte zvyšovania aj ostatných poplatkov, 
ktoré sú v kompetencii mestskej časti, ak sa majú zvyšovať poplatky v školstve. 
   
Hlasovanie:         Prítomní   9           Za  : 8        Proti : 0       Zdržal sa : 1   
K bodu č. 3 
Komisia školstva a vzdelávania odporúča Miestnemu zastupiteľstvu mestskej časti Bratislava-
Dúbravka 



schváliť 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti Bratislava-Dúbravka č. .... /2024  o určení 
školských obvodov základných škôl v zriaďovateľskej pôsobnosti mestskej časti Bratislava-
Dúbravka. 
 
Hlasovanie:         Prítomní   9           Za  : 9        Proti : 0       Zdržal sa : 0   
 
K bodu č. 4 
Vedúca oddelenia školstva informovala o zmene financovania materských škôl. Od 1. januára 2025 
materské školy budú financované zo štátneho rozpočtu – prenesený výkon štátnej správy. Školské 
kluby a zariadenie školského stravovania pri základných školách ako i zariadenia školského 
stravovania pri materských školách budú financované z podielových daní – originálna kompetencia 
obce. 
 
Stanovisko komisie:  Komisia informácie o zmene financovania materských škôl od 1.1.2025 
berie na vedomie. 
 
Hlasovanie:         Prítomní   9           Za  : 9         Proti : 0       Zdržal sa : 0   
 
K bodu Rôzne 
Predseda komisie Mgr. Marian Podrazil informoval, že člen komisie - neposlanec Mgr. Ivan 
Pružinec sa vzdal osobne mandátu člena Komisie školstva a mládeže od 1.12.2025. 

Stanovisko komisie: Komisia zobrala informáciu na vedomie a súhlasí s odvolaním Mgr. Ivana 
Pružinca na vlastnú žiadosť z Komisie školstva a mládeže, ako člena -neposlanca od 1.12.2025.  

 
Hlasovanie:         Prítomní   9           Za  : 9         Proti : 0       Zdržal sa : 0   
 
 
 
Zapísal: Mgr. Marta Jurkovičová Overil: Mgr. Marián Podrazil v r. 
 tajomník komisie  predseda komisie 
 
V Bratislave, dňa  25.11.2024 
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